

**Protokoll
fra
hovedstyremøte 1/2025**

Det ble avholdt hovedstyremøte i Juristforbundet torsdag 30. januar 2025.
Møtet ble avholdt i Juristenes Hus fra kl. 10.00 – 16.00

Til stede fra hovedstyret:

Sverre Bromander, Benedicte Gram-Knutsen, Ina Annett Grunnvåg, Rannveig Sørskaar, Anders Schrøder Amundsen, Kay André Brudvik Haugen (frem til kl 13), Thale Blanck Thorkildsen (fra kl 13 samt observatørstatus frem til kl 13), Henrik Westborg Smiseth, Anne-Kristine Roland og Mona Sanden Oliver

Forfall:

Torbjørn Saggau Holm
Jon Ole Bjørklund Whist

Fra sekretariatet:

Magne Skram Hegerberg
Andrè Oktay Dahl
Michael Krane (sak 1 og 3)
Kjersti Hatlestad (sak 4)
Gry Hellberg Munthe (sak 7)
Arild Jebens (sak 10)

Presidenten åpnet møtet og opplyste at Kay André Brudvik Haugen bare hadde anledning til å delta på første del av møtet, og at det i den anledning er praktisk at hans vararepresentant kan delta under hele møtet, men uten forslags- og talerett. Dette var det ingen motforestillinger til.

Presidenten opplyste videre at sak 5/25 Sponsing av arrangement fra leverandører og samarbeidspartnere og sak 6/25 Statsbudsjettet 2026 – forberedelser, utsettes.

Det var ingen merknader til innkalling eller dagsorden.

Dagsorden

Sak 1/25 - Økonomirapportering

Presidenten ga ordet til Michael Krane, som viste til utsendt økonomirapport 29.1., som var ledsaget av følgende kommentarer (gjengis her da denne kun fulgte i e-post til hovedstyret):

Resultat for 2024 ender med tap på ca 11,5mNOK. Et betydelig underskudd. Ekskludert effekt av streik ender forbundet svært nær budsjett. Det er en del kostnadselementer som har overskredet budsjett. Bl.a. er personalkostnader overskredet relativt mye, primært fra advokattjenester. OU-inntektene er økt, grunnet høyt aktivitetsnivå og forhøyet sats for interne timer. I regnearket er rader med store avvik kommentert. Etter ønske er rapporten 3-delt (Hovedstyret/Seksjoner/Generalsekretær)

Desember utviklet seg som forventet med stram, men håndterbar kontantbeholdning. Kontantstatus i januar ble som forventet kritisk, men vi utsatte ikke leverandørbetalinger lengre enn at det ikke har skapt noe støy. Pt. har vi ca 7mNOK tilgjengelige midler. Det er ventet flere innbetalinger fremover og kontantsituasjonen fremover har lav risiko. Neste risikoperiode er ventet å komme jun/jul 2025. Vi vil følge med på utviklingen og vil holde styret informert over utviklingen og forventninger fremover.

For å bedre fleksibilitet i kontantsituasjonen bør det avklares om muligheten til å inngå kortsiktige låneavtaler mellom Juristforbundet og Juristenes Hus. Saken er prinsipielt avklart med styret i Juristenes Hus. Sakspapirer relatert til tilsvarende behandling i Juristforbundet fremlegges på neste styremøte.

Krane informerte om at vi nå nærmer oss stenging av 2024-regnskapet og at det meste nå skal være med. Vi ender på et resultat på ca 11,5 mNOK i underskudd, 4,8mNOK dårligere enn budsjett. Avviket tilsvarende omtrent kostnadene relatert til streiken, som kom på ca 4,8mNOK. Ett kostnadselement har et stort overforbruk, og det er personalkostnader, i stor grad pga utgifter til advokater relatert til en del kjente prosesser. Vi har også mer inntekter enn budsjettet, hovedsakelig fra ca 1,5mNOK merinntekter relatert til OU, men nærmer oss en øvre grense kapasitetsmessig.

Inntekter relatert til Juristen (også egenannonsering) er stabilt nedadgående, mens kontingentinntektene er på budsjett. På spørsmål om kontingentøkningen har virket på medlemstallet, svarte Krane at det pt ikke er flere utmeldinger, men at det er langt flere enn vanlig – noen hundre - som ikke har betalt. Mange av disse er på hel- og halvårstermin. Vi følger med og lager rapport etter at vi har fulgt opp og purret osv. Det ble kommentert at manglende innbetaling også kan ha med generelt dårligere økonomi for folk, det merkes også når det gjelder manglende innbetalinger av kommunale avgifter og eiendomsskatt. Generelt dårlig økonomi i samfunnet.

Når det gjelder seksjoner og foreninger, er det underforbruk på samtlige, med unntak av studentene, og det ligger an til overføringer for de fleste seksjonene. Ekstrabeholdningen som gjelder noen seksjoner/foreninger (SJ, PJ, DnD og JF-K) på kr 936.732 fremkommer i balansen, og ligger ikke i budsjettet. De omfattes heller ikke av seksjonenes overføringsmuligheter og hovedstyret styrer ikke disse midlene.

Når det gjelder kontantsituasjonen, så var det som tidligere opplyst noe trangt i desember, men håndterbart. Januar ble også kritisk, som forventet, i perioden før kontingenten kom inn. Dette ble håndtert uten store problemer ved at vi holdt igjen noen leverandørbetalinger. Kontantsituasjonen nå er god.

Den prinsipielle saken om lån fra Juristenes Hus til Juristforbundet, ble behandlet og godkjent i styret for Juristenes Hus på siste styremøte. Saken kommer til Juristforbundets styre på neste hovedstyremøte.

Vedtakssaker

Sak 2/25 - Protokoll fra hovedstyremøte 15/24

Protokollen fra hovedstyremøte 15/24 var sendt ut til styret med kommentarfrist 13.1.25. Det var ikke kommet noen kommentarer.

Protokollen for det ekstraordinære styremøtet 12. desember var også distribuert og godkjent på e-post.

Vedtak:

Protokollene godkjennes.

Sak 3/25 - Rammebudsjett 2025

Presidenten gav ordet til økonomisjefen som viste til hovedpunktene i budsjettnotat i saken med tilhørende excel-ark (distribuert til styret på e-post), hvor det var forslag til ytterligere kuttmuligheter, forslag til fordeling av budsjettposter mellom hovedstyret, generalsekretær og seksjonene samt et punkt om overføring til seksjonene, med alternative forslag til vedtak.

Krane viste til at det var tatt kostnadsreduksjoner på til sammen 1,6 mNOK på siste styremøte. Så er det kommet ekstra kostnader bla som følge av rekruttering og ansettelse av ny generalsekretær, som er hensyntatt i det siste forslaget som styret har fått. Vi ligger nå an til et negativt resultat på ca 175.000 dersom seksjonene overfører sine midler. Det er behov for å kutte ytterligere 1,2 mNOK. Dette har sekretariatet laget et tentativt forslag til, men Krane understreket at hovedstyret selvsagt står helt fritt mht til å følge/ikke følge forslaget. Det omfatter kutt på til sammen kr 670.000 innenfor postene Kommuneprosjektet, Profileringsartikler, Juristforum/nettverkene, Techforum, Personalsamling og drift Politikk & Samfunnskontakt. I tillegg vil det kunne kuttet ytterligere kr 500.000 til, via seksjonenes bidrag (ikke overføre fra 2024) som nevnt på forrige styremøte - kr 250.000 fra hhv JF-Stat og JF-Privat.

Momenter som ble stilt spørsmål om/diskutert

- Lønnskostnader; naturlig avgang som kan medføre innsparing – kjente forhold er hensyntatt i forslaget. Lønnskostnader; Sykemeldinger betyr innsparing (NAV-refusjoner) - dette er hensyntatt gjennom modeller ut fra kjente/normale estimater og faktorer.
- Tillitsvalgtopplæringen kan eventuelt dekkes av seksjonene.
- Juristen – her vil det bli utredet mulig heldigitale utgaver fra 2026, men det er krevende å kutte i årlige inngåtte avtaler.
- Mulig å spare 1 mNOK i 2025 ved å være kostnadsbevisst? Ble fremmet som en generell kommentar fra hovedstyret, men vil ikke ha innvirkning på budsjett.
- Redusere underskuddet ved reduksjon på 1 % på alle budsjettposter - ble ikke vurdert videre.
- Kontingent-økningen ble foretatt for å forbedre en anstrengt økonomi, noen som kan være et argument for at seksjonenes budsjett i utgangspunktet ikke økes med mer enn KPI.
- Viktig å prioritere direkte medlemsnytte, fokusere på kjernevirksomheten
- Lage sentrale retningslinjer som gjelder alle, feks innenfor kostnader ifm middag/kuvert, arrangement til jul og sommer o.l. ble diskutert, men ikke ansett som ønskelig.
- Begrensning på midler til «ikke-organisasjonsbyggende» kurs
- Kutt i sekretariatets budsjett vil gå ut over tjenester og leveranser, og vi må tørre å se på mulighetene til å gå inn på seksjonenes budsjett.
- Flytte internasjonale aktiviteter fra seksjoner til hovedstyret.
- Åpne for at medlemmer kan kjøpe merch på nettsiden.

Ansattes representant understreket ifm personalkostnader at det er viktig at det er tilstrekkelig med midler til ny generalsekretær for eventuelle organisasjonsendringer og bygging av organisasjonen.

Når det gjelder seksjonene så får de med overføringene ca 19 mNOK i 2025, i 2024 har seksjonene brukt 13,4 mNOK, kommune har en økning på 90% og stat økning på 79%. Lite trolig at en så stor økning vil bli brukt i 2025. Landsmøtets bestilling var positivt resultat på 1 mNOK til å bygge streikefond, og hvor tillitsvalgtarbeidet skulle vernes så mye som mulig.

Styret ble deretter enige om å gå gjennom prosjekt for prosjekt, sekretariatets forslag, og konkluderte med følgende:

- Kommuneprosjektet - reduseres med 150.000
- Profileringsartikler – reduseres med 150.000
- TechForum – reduseres med 200.000
- Drift Politikk & Samfunnskontakt – reduseres med 20.000

I tillegg bidrar seksjonene med følgende gjennom frivillig reduksjon i sine 2025-tildelte budsjetter:

JF-K 360.000

JF-S 250.000

JF-P 250.000 (forutsatt at prosjekt “åpning av kurs for tillitsvalgte” økes med 180.000)

Økonomisjefen innarbeider/oppdaterer budsjettet i henhold til dette.

Vedtak:

Rammebudsjettet for 2025 vedtas med de budsjettreduksjoner og bidrag fra seksjonene som fremgår av oversikten over, samt kuttvedtak fra hovedstyremøte 15/24. Økonomisjefen oppdaterer budsjettet i tråd med de vedtatte justeringene.

Sak 4/25 - Hotellavtalene

Saken var overført fra styremøte 15/24. Presidenten gav ordet til sekretariatet og Kjersti Hatlestad redegjorde for status i arbeidet med å systematisere og sentralisere forbundets hotellavtaler.

Hatlestad informerte om at vi har sett på hvilke avtaler vi har og fått oversikt over dette området totalt sett, og har fått dette inn i et system. Det er nå inngått avtaler for alle kjente tillitsvalgtkurs og arrangement, tillitsvalgtkurs i 2025. Vi har tidligere hatt avtale med Strawberry og Thon Hotels, de har vi fortsatt med også i 2025. Videre har Radisson og Scandic også tatt kontakt, og vi planlegger å ha møte også med disse. I tillegg har vi fornyet avtalen med Hotel Britannia i Trondheim, og fått utvidet avtalen til å gjelde både helg og familie fra 2025, samt inngang til spa. Vi er også blitt kontaktet av De historiske hotell, som har ca 70 hotell på landsbasis, som Akademikerne har inngått avtale med allerede. Denne gjelder kun overnatting/kurs i forbundsregi, ikke privat. Avtalene omfatter som standard kun opp til 10 personer, er vi over 10 så må vi forhandle pr samling. Hotellene opererer ikke med faste priser, så vi får rabatt på “flytende priser”. Vi har nå gjennom det arbeidet vi har gjort fått til bedre forhandlinger og stordriftsfordeler. Vi skal også ha en ny runde med hoteller som Akademikerne har fremforhandlet og fortsetter arbeidet med å analysere fakturaer for å få innsikt i prismekanismer og prising. Både forhandlinger og analyse av avtaler mm skjer nå i regi av en gruppe i sekretariatet.

Vedtak:

Hovedstyret støtter den prosessen med forbedring av arbeidet med inngåelse av hotellavtaler og booking som er skissert, og ser frem til at vi får på plass en effektiv og samlet organisering av dette området.

Sak 5/25 - Sponsing av arrangement fra leverandører og samarbeidspartnere (BLE UTSATT)

(Saken er overført fra styremøte 15/24).

Sekretariatet redegjør for status i arbeidet med å kartlegge, fremforhandle og eventuelt benytte bidrag fra samarbeidspartnere på Juristforbundets ulike arrangement.

Vedtak:

Hovedstyret bifaller planene for ytterligere sponsing fra leverandørene i 2025.

Sak 6/25 - Statsbudsjettet 2026 – forberedelser (BLE UTSATT)

(Saken er overført fra styremøte 14/24).

Forslag til forberedelser av prosessen rundt statsbudsjettet 2026 legges frem for hovedstyret etter behandling i Politisk Utvalg. Saksdokumentet til sak 12/25 har relevans også for denne saken, og følger derfor som vedlegg.

Vedtak:

Hovedstyret vedtar opplegget for forberedelser til statsbudsjettet 2026 i tråd med innstillingen.

Sak 7/25 - Godkjenning av vedtektene til pensjonistgruppen i Juristforbundet

Det ble vist til saksdokumentet og Gry Hellberg Munthe la kort frem forslaget om at pensjonistgruppen ønsker å ha en ny § 6 om deltakelse på landsmøtet, hvor de har møte-, tale- og forslagsrett. Styret hadde ingen kommentarer eller innsigelser.

Vedtak:

Hovedstyret godkjenner vedtektene for pensjonistgruppen i Juristforbundet.

Sak 8/25 - Eventuelt

Det var ingen saker under eventuelt.

Informasjonssaker

Sak 9/25 - Presidenten og visepresidenten

Presidenten:

- Det kommer sak til styret om endring av styrerepresentasjon i JUS- styret. Handler om både kjønnsrepresentasjon og eierstyring.
- Har deltatt på Forsvarets Høyskoles Informasjonskurs, som handlet mye om geopolitiske forhold, totalberedskap, totalforsvar og krisehåndtering militært. Tidligere forsvarssjef Harald Sunde har også hatt foredrag på Akademikernes styreseminar. Viktig at vi som forbund reflekterer over hva den geopolitiske situasjonen betyr for rettssikkerheten og rettsstaten, maktfordelingen, domstolene mv. Dette er problemstillinger som har både rettssikkerhetsmessige, interessepolitiske og arbeidsmarkedsmessig konsekvenser. Dette blir tema på styreseminaret vårt i mars, Sverre jobber med å hente inn foredragsholderne.
- Regjeringen skal sette ned Salærordningsutvalget. Vi er ikke invitert med, men jobber for å prøve å komme med og/eller kunne påvirke, og kommer uansett til å sende inn forslag til kandidat og gi innspill til mandatet.
- Sitter i IA-styringsgruppen i Akademikerne sammen med presidenten i Tekna, Legeforeningen og Psykologforeningen. Dette er en interessepolitisk sak, koblet til tariff- og arbeidslivspolitik. Problemstillingen kan bety mye for våre medlemmer i privat sektor på sikt, og dette er en viktig sak for JF fremover.
- Sverre har bedt sekretariatet om at kommunikasjonsplanen for JF oppdateres og at det lages en markedsplan. Viktig redskap for å sikre god planlegging for både sekretariatet og de tillitsvalgte, og bla unngå at man kommer med markedsføringsønsker og behov i siste liten.
- Prosessen med rekruttering av ny generalsekretær skjer med bistand fra Møllerstad rekruttering. Annonse kommer i uke 6 og blir liggende ute til og med uke 9, deretter søkervurdering og intervjuer uke 10-11 og forhåpentligvis ansettelse ila månedsskiftet mars-april.

Visepresidenten

- JF har hatt et godt samarbeid med Riksteateret omkring det prisbelønte stykket Prima Facie, til sammen 45 forestillinger landet rundt, hvor vi er med for bla å få inn folk til paneldebatter. Stykket omhandler voldtekts-problematikk, hvor en kvinnelig forsvarsadvokat selv blir offer i en overgrepssak. Oppfordring: Still gjerne som deltaker i et panel. Det ble avholdt debatt på litteraturhuset med 200 deltakere, hvor bla Mette Yvonne Larsen og Johan Christian Elden deltok
- Har deltatt på sikkerhetsklareringsworkshop; veldig interessant - sikkerhet versus rettsikkerhet.
- Workshop med kommuneprosjektet, Agenda bistår i forbindelse med lovkrav om jurister i barnevernet

Sak 10/25 - Generalsekretæren

Generalsekretæren gav ordet til leder av advokatkontoret, Arild Jebens, som gjennomgikk årsrapporten for advokatkontoret 2024. Styret oppfordret til at rapporten publiseres (i en eventuelt "sladdet" utgave) på hjemmesiden vår. Arild opplyste også at Thea Willas Bure vil fungere som seksjonskontakt for stat fremover ifm Heges oppsigelse.

Generalsekretæren orienterte deretter om medlemstall, bank og forsikring (om nye leverandører, konkurransekraft og tall for kollektive og individuelle forsikringer), aktuelle prosjekter i avdelingene, interne prosjekter, bemanning og arbeidsmiljø samt Juristenes Utdanningscenter og Juristenes Hus. Presentasjonen legges i Admincontrol som vanlig.

Sak 11/25 - Seksjonene

Seksjonene orienterte om saker av betydning for seksjonen og hovedstyret og om aktiviteten i seksjonene.

JF-Stat

- IA-avtalen; LO er godt rigget på lobbyvirksomhet, Akademikerne ønsker å mobilisere med en motoffensiv i avisene, og Rannveig stiller opp på dette i samarbeid med Victoria Wilden i Akademikerne og Vegard hos oss.
- Budsjett; JF-Stat har delt ut nesten 4 mill til 31 foreninger, som omfatter nesten 6000 medlemmer og 200.000 til kontaktsteder med ca 1000 medlemmer, mange gode søknader og de er flinke til å bruke OU-midler.
- Medlemstallet øker, i dag er vi 8756, en økning på 50 siden 1.1., dette er pga studenter som er overført til stat, men likevel en økning.
- Årsmøte neste uke: Hele styret er på valg - valgkomiteen har fått 30 søknader, 20 har vært til intervju til 11 styreplasser og 6 av de nåværende er innstilt videre.
- JF-Stat har hatt lite seksjonskontaktstøtte over en tid, og både leder og nestledere har jobbet mye. Legger opp til fremtidig frikjøp av begge nestlederne. Stor velvilje fra Arild og advokatkontoret, det settes stor pris på. Glad for at stat nå får en veldig erfaren seksjonskontakt med Thea Willas Bure. De har også fått god hjelp fra Mirela, og Politijuristene har hatt stor glede av Thomas i Politikk & Samfunnskontakt, som de skulle ønske kunne fortsette ut over vikariatet.

JF-Privat

- Årets første styremøte i JF-P. Ser bla på forhandlingsutvalg og politisk ryggdekning inn i i forhandlinger. Spekter helse deltar for første gang på dag 2 på tariffkonferansen. Viktig å få økt OU-andelen.

- Årlig styreseminar med bla vedtektene som tema, takknemlig for sekretariatsstøtte
- Tillitsvalgtsamling i høst ala Gdansk-samlingen i fjor
- Utredning av salærordningen
- Yngre juristers arrangementskomité har tidligere arrangert rene sosiale aktiviteter, og JF-P ønsker å fortsette med disse arrangementene. Samtidig ser vi et potensial for å styrke arrangementene ved å inkludere et innslag som øker verdien av medlemskapet. Vi ønsker derfor at representanter fra for eksempel sekretariatet, feks marked, tillitsvalgte eller medlemmer i utvalg/styrer bidrar slik at deltakerne bevisstgjøres på hva Juristforbundet kan tilby.
- Jobber med innsynsbegjæringene, med Ane Granlund og Johanna Lundstrøm som sekretariatsstøtte, veldig godt å ha fått dem inn
- Basert på den omfattende kritikken i Agendarapporten ser vi et klart behov for å styrke dialogen med revisor/Alfa Revisjon i forbindelse med revisjonen av regnskapet for Juristforbundet. Det er essensielt med en direkte og konstruktiv dialog mellom revisor og styret med hensyn til kontroll og pengebruk, og vi anbefaler derfor at revisor inviteres til hovedstyret. Wilhelm Kavli fra IIA, som tidligere har holdt foredrag for Econa, bør også inviteres til JF for å presentere hvordan vi kan forbedre internrevisjon. Sverre gjentok at styret fremover skal ha en direkte dialog med revisor, og at slike møter skal gjennomføres uten administrasjonens tilstedeværelse, slik at revisor kan godkjenne regnskapene i tråd med god praksis.

JF-Kommune

- JF-Kommune avholdt årsmøte 15. - 16. januar, hvor bla JF-Stat og JF-Privat deltok. Professor Jan-Ove Færstad fra UiB med foredrag om KI i jusstudiet i Bergen. Kai gjenvalgt som leder.
- Workshop om kommuneprosjektet
- Årsmøte i Oslo Kommunes Juristforening 26. Februar, hvor bla Kai er invitert

JF-Dommerforeningen

- Dommerforeningen avholder årsmøte og representantskapsmøte annethvert år. 17. Juni i år er det Representantskapsmøte, og dette blir spennende, da det er det første møtet med etter ny modell, hvor det er de tillitsvalgte som møter som representanter.
- Arbeidsgruppe har levert rapport med forslag til ny modell for lønnsfastsettelse for dommere. Forslag om at lønnsfastsettelsen overføres til en Stortingsoppnevnt kommisjon, som innstiller til Stortinget, som beslutter. Rapporten ligger nå på departements bord.
- Hurtigarbeid omkring lagmannsrettene som ankeinstans igangsatt, bla innspill om å se på ankeinstansen i et bredere perspektiv. Skal sakene spisses, skal det være omprøving eller overprøving, skal ankeinstansen kontrollere eller skal saken opp i full bredde. Dommerforeningen er opptatt av at det gjøres et grundig og ordentlig arbeid og at man ser på arbeidet i lagmannsretten i full bredde, det er ikke så viktig at det skjer hurtig.
- Forsøker å få FN til å arrangere årlig International Day of Judicial Independence, en fast dag i januar, prøver bla å få UD til å støtte en slik dag – som blir sett på som en god idè i de internasjonale foraene Dommerforeningen er med i.

JF-Student

- 3443 medlemmer nå, over 500 flere siden januar i fjor.
- Årsmøte fredag - søndag kommende helg; Målsetting om 3600 medlemmer i januar 2026, dialog med Patrick. Det er mange som uteksamineres i løpet av 2025 – 820 fra de tre fakultetene, i tillegg til de andre studiestedene.
- Årsmøte og tillitsvalgtoppøring slås sammen i år, det er påmeldt 38 tillitsvalgte, halvparten nye. Panelsamtale som oppfølging av LM-resolusjonen. Videre er organiseringen av JF-Student et

viktig tema, bla ift de nye masterstudentene. Dette krever en grundig gjennomgang – en oppgave det neste styret blir oppfordret til å se på.

- Sverre og Anne i debatt med dekan og visedekan ved UiB i Khrono om KI i jussutdanningen - regjeringen bør sette krav til utdanningsinstitusjonene. UiB er veldig fremoverlente og gir mer opplæring i KI enn andre fakulteter.

Sak 12/25 - Hørings- og påvirkningsarbeid desember 2024-januar 2025

Visepresidenten gjennomgikk informerte om hørings- og påvirkningsarbeidet for desember 2024 og januar 2025, iht utsendte saksdokumenter.

Visepresidenten startet med å si at Agenda har rådet oss til å involvere hovedstyret mer i interessepolitikk og sikre implementering av politikken. Halvparten av hovedstyret sitter også i politisk utvalg (PU), hvor vi enda ikke helt har “funnet veien”, litt prøving og feiling så langt. Agenda har hjulpet oss med innspillet til statsbudsjettet, som er sendt til PU. Det er behov for en runde til i der, derfor ble saken utsatt i dag. Hun viste deretter til at det lå et omfattende dokument i sakspapirene, utarbeidet av politisk seniorrådgiver, og at dokumentet på mange måter er en slags håndbok i hvordan jobbe interessepolitisk. Det forteller oss hvilke høringer vi har jobbet med, og hvordan vi har jobbet. Blant annet er det viktig med direkte kontakt med tillitsvalgte og medlemmer som sitter på fagkunnskapen.

Visepresidenten orienterte deretter om de relevante høringene. En samlet oversikt med status og hvilke høringer det svares på fremgår av saksdokumentet.

Politisk seniorrådgiver supplerte deretter med å vise til undersøkelsen “Tør du snakke med oss?”, som viste at folk har lyst til å snakke med oss, men at de ikke visste hvor de skulle henvende seg. Politijuristene har gode på påvirkningsarbeid over lang tid, Juristene i NAV (JAV) og Statsforvalterne er også blitt aktive, men den totale ressursituasjonen er en utfordring. Det vi gjør nå er i realiteten å lage en slags «grunnmur» av det som skal til for å ha noe å påvirke med. Det er viktig at vi er koblet på de utfordringene som politikerne er opptatt av – feks digitalisering, totalforsvar, utenforskap, effektivisering og kutt i byråkratiet/støttefunksjoner. Alle virksomheter blir utfordret, og det er viktig for JF som forbund å være med og påvirke disse prosessene. Det betyr at vi må prioritere både struktur og hvordan vi jobber med interessepolitikken.

Vedtak: Saken tas til orientering.

3/2/25

MSH